
packaging Industry/ Double Lock 
system , winner of the certificate  
“Quality of the Year 2015”
Strength in the creativity

About revolutionizing a packaging 
market, we talk with Mr. Konrad 
Rumiński a designer, visionary, 
artist, which treats packaging in-
dustry as an art in  utility and own-
er of the  Plast Service Pack.

 Millions containers  produced 
per year.
delivered to 28 countries all over  
the world is an  effect
of employing  nearly 300 employ-
ees in your company.
However, this  only is  the tip of 
the mountain 
,which  at the base  stands con-
cept, design, commitment
and unusual passion in develop-
ing solutions, till this day nobody 
ever dreamed about .
- It is the idea and invaluable
teamwork  which has made
that today the whole of Europe is 
focused on Polish
products! My philosophy was al-

ways pointing in to crea-
tion of unusual things,
surprising, but the most of 
all, useful.
Therefore, when I de-
signed
A system known as Dou-
ble
Lock, did not expect that
it will  have such an effect on the 
perception of packaging
and opportunities that have arisen.

 Please , tell me  what is the rev-
olution.
- The development is by making 
an innovative design solutions in 
the production of containers of 
different sizes  based on the double 
closing and thru the  strengthening 
of the crown.
By reaching an excellent tightness 
we can guarantee safety stored 
product  and in the same time it  
strech its usefulness (eg. range
Food and paints). Also, increased 
resistance of the container for ac-
cidental opening while transport 
and storage translates to savings in 
the its distribution.

 The true work of innovative art 
is to create a resolution, but the 
next step is to make it happened, 
make this technology  repeatable 
and in the 
best quality 
it is.
We have 
managed to 
make it with 
a great suc-
cess. Thanks 
to the our 
polish and 
one of the 
kind technical 

team, which I have a 
great pleasure to coop-
erate with, we produce 
plastic packaging  by 
injection,on the best 
available on the market 
machines, reaching a  
100% repeatability
 and therefore prac-

tically having zero tolerance  of 
complaints.
I think that the growing interest 
in the international companies 
in what we do, and I’m talking 
here about Double Lock, is  a real 
confirmation of the quality of our 
work.

 The Double lock technology 
been  appreciated by the jury of 
the QUALITY OF THE YEAR®,
By giving her Certificate in the 
category of Innovation.
How important it is for you?
- I’m very appreciated for that  rec-
ognition by an independent body.
For us it is an ennoblement and 
confirmation of that our  work 
get in need of the market with top 
quality parameters.

 I wish you further success.
thank you for the conversation.
Monika Klimczyk

QT | nr 4 (004) | czwarTek 17 marca 2016 | magazyn Informacyjno-Promocyjny jakoscroku.pl2

STOLARKA OKIENNA | 
 VETREX umiejętnie łączy najnowsze technologie 

 i oczekiwania klientów

Tworzymy coś 
więcej niż okno 

BRANŻA OPAKOWAŃ | System Double Lock zdobywa Certyfikat JAKOŚĆ ROKU® 2015

Siła kreatywności

BRANŻA TEKSTYLNA |  Berendsen z Certyfikatem JAKOŚĆ ROKU® 2015

Z nami zawsze 
profesjonalnie 

 I Miniony rok zakoń-
czyli Państwo z dwoma 
certyfikatami JAKOŚĆ 
ROKU® przyznanymi za 
produkty linii V82 Modern 
Design i V82 Black Design. 
Dzięki czemu możliwe 
było wprowadzenie w tak 
krótkim czasie aż dwóch 
innowacyjnych propozycji 
na rynek?

– To głównie zasługa kreatyw-
nego dostrzegania występujących 
potrzeb i niszy, które warto uzu-
pełniać. Do tej pory nikt nie myślał 
na poważnie o tworzeniu stolar-
ki okiennej z myślą o architektach, 
a to przecież często od ich koncep-
cji zaczyna się tworzenie planu bu-
dowy całego domu. Modern De-
sign i Black Design to propozycje 
uwzględniające najnowsze trendy, 
związane z estetyką i oczekiwa-
nia względem parametrów tech-
nicznych. Ten pierwszy umożliwia 
praktycznie całkowite wkompo-
nowanie ramy okiennej w elewa-
cję, tworząc wrażenie przeszkle-
nia, łączącego się bezpośrednio ze 
ścianą budynku, natomiast dru-

 I Miliony wyprodukowa-
nych pojemników rocznie, 
dostarczanych do 28 krajów 
na całym świecie, to efekt 
pracy blisko 300 osób za-
trudnionych w Pana firmie. 
Jednak to tylko czubek 
góry, u podstaw której stoi 
pomysł, projekt, zaanga-
żowanie i niezwykła pasja 
w tworzeniu rozwiązań, 
o których do tej pory nikomu 
się nie śniło.

– To właśnie pomysł i nieocenio-
na praca mojego zespołu sprawiły, 
że dziś cała Europa skupia się na pol-
skich wyrobach! Moja filozofia my-

 I Już tylko rok dzieli 
Państwa od uzyskania 
najwyższego wyróżnie-
nia czyli JAKOŚĆ ROKU® 
DIAMENT. Jakie działania 
na rzecz podniesienia 
jakości podjął Berendsen 
w ostatnim czasie?

– W 2015 roku kontynuowali-
śmy wysiłki w celu ciągłego do-
skonalenia i podnoszenia jakości. 
Uruchomiliśmy w rejonie Katowic 
nowy, specjalistyczny zakład do 
obsługi mat wejściowych. Dzięki 
temu możemy szybciej reagować 
na potrzeby klientów i oferować 
usługi coraz lepsze jakościowo. 
Usprawniliśmy również kontrolę 
obiegu produktów, wprowadzając 
nowe czytniki wysokiej częstotli-
wości (UHF). Dzięki temu, łatwiej 
jest nam kontrolować poziom jako-
ści świadczonych usług i komplet-
ność dostaw, jak również podno-
sić efektywność naszego działania. 
Usprawniliśmy także kontrolę do-

wywiad  
z Agnieszką Lubieniecką, 
starszym specjalistą ds. PR 
i marketingu w Vetrex  
Sp. z o.o.

O zrewolucjonizowaniu 
rynku opakowań 
rozmawiamy z 
Konradem Rumińskim, 
projektantem, wizjonerem, 
artystą, traktującym 
opakowania jako sztukę 
użytkową i właścicielem 
firmy Plast Service Pack 

Rozmowa 
z Włodzimierzem 
Kwiatkowskim, 
dyrektorem generalnym 
Berendsen Textile Service 
Sp. z o.o. 

gi wyposażony został w oryginal-
ne, chroniące przed korozją okucia 
w czarnym kolorze. Oba systemy 
charakteryzują się wysoką energo-
oszczędnością i funkcjonalnością, 
czyniąc z nich ciekawą propozycję. 

 I Przed jakimi wyzwa-
niami stanęła spółka 
Vetrex w 2015 roku?

– Ze względu na ciągłą ewolucję 
rynku stolarki okiennej, takich za-
dań do wykonania było sporo. Po 
pierwsze, poprawiliśmy cały sys-
tem logistyczny, by jeszcze spraw-
niej dostarczać produkty oraz uno-
wocześniliśmy flotę, która obecnie 
umożliwia przewóz większych ga-
barytów niż poprzednio. Urozma-
iciliśmy szkolenia oraz jeszcze bar-
dziej zintensyfikowaliśmy pracę 
działu jakości. 

 I Jakie plany mają 
Państwo w najbliższym 
czasie?

– Rok 2016 to nieustająca obser-
wacja oczekiwań klientów. Będzie-
my wzmacniać nasze autoryzowa-
ne salony sprzedaży, szczególnie 
jeśli chodzi o wiedzę i kompe-
tencje sprzedawców. Dziś muszą 
pełnić oni rolę eksperta z zakresu 
całej branży budowlanej, ze wzglę-
du na to, że okno stanowi element 
większego systemu konstrukcyj-
nego i odpowiednie dobranie, np. 
systemu montażu, ma ogromny 
wpływ na żywotność i funkcjonal-
ność stolarki. Poza tym z budową 
domu wiąże się szereg ważnych 

ślenia zawsze ukierunko-
wana była na kreowanie 
rzeczy niespotykanych, 
zaskakujących, ale przede 
wszystkim użytecznych. 
Dlatego, gdy zaprojektowa-
łem system o nazwie Do-
uble Lock, nie spodziewałem się, że 
tak wpłynie na postrzeganie opako-
wań i możliwości, które dają. 

 I Proszę powiedzieć na 
czym polegała ta rewolucja?

– Na stworzeniu innowacyjnych 
rozwiązań konstrukcyjnych w pro-
dukcji pojemników o różnych wiel-
kościach litrażowych, polegających 
na podwójnym zamykaniu oraz 
przy okazji, wzmocnieniu ich koro-
ny. Uzyskana w ten sposób dosko-
nała szczelność daje gwarancję bez-
pieczeństwa przechowywanego 
produktu jednocześnie wydłużając 
jego przydatność (np. asortyment 
spożywczy czy farbiarski). Ponad-
to, zwiększona odporność pojemni-
ka na przypadkowe otwarcie pod-
czas transportu czy magazynowania 
przekłada się na oszczędności w pro-
cesie jego dystrybucji.

 I Prawdziwą sztuką jest 
stworzenie nowatorskiego 
rozwiązania, natomiast 
kolejne wyzwanie to wy-
konanie go w technologii 
powtarzalnej 
i najlepszej 
jakościowo.

– Nam się 
to udało. Dzię-
ki zespołowi 
polskich i jedy-
nych w swo-
im rodzaju 
fachowców, z który-

staw do klientów. Wprowadziliśmy 
nowe oprogramowanie dla dystry-
bucji, co również przyczyniło się do 
poprawy efektywności.

 I Które produkty są obec-
nie flagowymi?

– Nasze najpopularniejsze usłu-
gi tj. wynajem odzieży roboczej, 
odzieży do stref cleanroom, mat 
wejściowych i serwis urządzeń 
higienicznych rozwijają się dyna-
micznie. Stawiamy na równomier-
ne wzbogacanie wszystkich pro-
duktów, jednak portfolio ciągle się 
powiększa: wprowadzamy nowe 
rodzaje mat wejściowych, odzie-
ży oraz urządzeń higienicznych. 
Obserwujemy rynek i staramy się 
rozszerzać ofertę, tak żeby najle-
piej odpowiadała na jego potrzeby.

 I Co wpływa na szcze-
gólne docenienie marki 
Berendsen przez klientów?

– Zadowolenie odbiorców prze-
kłada się na przyrost obrotów fir-

decyzji, których konsekwen-
cje będą odczuwane przez lata. 
Chcemy, by w naszych punktach 
klienci mogli liczyć na wsparcie 
profesjonalnych doradców, któ-
rzy chociaż częściowo odciążą 
ich na etapie podejmowania klu-
czowej decyzji, jaką jest wybór 
nowoczesnej stolarki. Ponadto, 
już 10 kwietnia w Katowicach, 
podczas targów branżowych, 
będzie miała miejsce premiera 
najnowszej propozycji Vetrex, 
oferującej jeszcze większe bez-
pieczeństwo. Zatem zapowiada 
się kolejny pracowity rok.

 I Trzymając kciuki za re-
alizację Państwa planów, 
dziękuję za rozmowę.

Łukasz Bąk

mi mam przyjemność 
współpracować, produ-
kujemy metodą wtrysko-
wą opakowania z two-
rzyw sztucznych, na 
najlepszych dostępnych 
w branży maszynach, 

uzyskując w 100% powtarzalność 
wyrobów i tym samym praktycz-
nie zerowy poziom reklamacji. 
Myślę, że rosnące zainteresowa-
nie światowych koncernów tym 
co robimy, czyli systemem Double 
Lock, stanowi realne potwierdze-
nie jakości naszej pracy.

 I Technologia podwój-
nego zamknięcia została 
doceniona przez Kapitułę 
Programu JAKOŚĆ ROKU®, 
przyznając jej Certyfikat 
w kategorii INNOWACJA. 
Jakie znaczenie ma dla 
Pana ten fakt?

– Jestem bardzo zadowolony 
z uznania niezależnego gremium. 
Dla nas to nobilitacja i potwierdze-
nie, że swoją pracą trafiamy w po-
trzeby rynku, przy zachowaniu 
najwyższych parametrów jako-
ściowych.

 I Życząc kolejnych sukce-
sów, dziękuję za rozmowę.

Monika Klimczyk

my. Świadcząc usługi outsorcin-
gu, staramy się ułatwiać im życie. 
Wierzymy, że nasza wiarygod-
ność, dotrzymywanie obietnic, ela-
styczność oraz atrakcyjność ofer-
ty produktowej znajdują uznanie 
wśród rosnącej bazy odbiorców. 

 I Co można zaliczyć do 
najważniejszych wydarzeń 
minionego roku? 

– Przede wszystkim otwar-
cie nowego zakładu w rejo-
nie Katowic, kolejne potwier-
dzenie certyfikatów jakości ISO 
9001/14001/18001/RABC. Bezape-
lacyjnym ukoronowaniem i do-
wodem na realizowaną polity-
kę jakości jest dla nas otrzymanie 
Certyfikatu JAKOŚĆ ROKU®. Cie-
szymy się, że kolejny raz kapituła 
utwierdza w tym, że wyznacza-
ne przez nas kierunki są odpo-
wiednie. 

 I Dziękuję za rozmowę.
Oprac. Marta Prusek- Galińska 
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rzyw sztucznych, na 
najlepszych dostępnych 
w branży maszynach, 

uzyskując w 100% powtarzalność 
wyrobów i tym samym praktycz-
nie zerowy poziom reklamacji. 
Myślę, że rosnące zainteresowa-
nie światowych koncernów tym 
co robimy, czyli systemem Double 
Lock, stanowi realne potwierdze-
nie jakości naszej pracy.

 I Technologia podwój-
nego zamknięcia została 
doceniona przez Kapitułę 
Programu JAKOŚĆ ROKU®, 
przyznając jej Certyfikat 
w kategorii INNOWACJA. 
Jakie znaczenie ma dla 
Pana ten fakt?

– Jestem bardzo zadowolony 
z uznania niezależnego gremium. 
Dla nas to nobilitacja i potwierdze-
nie, że swoją pracą trafiamy w po-
trzeby rynku, przy zachowaniu 
najwyższych parametrów jako-
ściowych.

 I Życząc kolejnych sukce-
sów, dziękuję za rozmowę.

Monika Klimczyk

my. Świadcząc usługi outsorcin-
gu, staramy się ułatwiać im życie. 
Wierzymy, że nasza wiarygod-
ność, dotrzymywanie obietnic, ela-
styczność oraz atrakcyjność ofer-
ty produktowej znajdują uznanie 
wśród rosnącej bazy odbiorców. 

 I Co można zaliczyć do 
najważniejszych wydarzeń 
minionego roku? 

– Przede wszystkim otwar-
cie nowego zakładu w rejo-
nie Katowic, kolejne potwier-
dzenie certyfikatów jakości ISO 
9001/14001/18001/RABC. Bezape-
lacyjnym ukoronowaniem i do-
wodem na realizowaną polity-
kę jakości jest dla nas otrzymanie 
Certyfikatu JAKOŚĆ ROKU®. Cie-
szymy się, że kolejny raz kapituła 
utwierdza w tym, że wyznacza-
ne przez nas kierunki są odpo-
wiednie. 

 I Dziękuję za rozmowę.
Oprac. Marta Prusek- Galińska 


